

# 供应PVC磨粉机

产品名称	供应PVC磨粉机
公司名称	滑县道口北斗星静电分离设备厂
价格	.00/个
规格参数	北斗星:PVC包装磨粉设备 河南:安阳
公司地址	河南省安阳市滑县道口卫西开发区18号
联系电话	0372-8118690 13213287684

## 产品详情

适用范围：

Scope of application:

1.主要应用于硬质PVC回收领域，如PVC管材、型材、板材的次品及边角料，PVC铝塑药片包装及边角料、ABS、PS、PA、PC等塑料的磨粉。

1. Mainly used in the field of hard PVC recycling, such as defective goods and leftover bits and pieces of PVC pipes, section bars and plates, PVC packaging and leftover bits and pieces of aluminum plastic tablets, and milling of ABS, PS, PA, PC and other plastics.

2.PE磨粉机磨盘直径最小为350mm，最大为800mm，属于磨盘式磨粉机系列。广泛应用于硬度适中、耐冲击及易碎的物料，如PE、PVC、PP、ABS、PA、EVA、PET、PS、PPS、EPS、PC、泡沫、牛皮等等。

2. The minimum and maximum diameters of the millstone of the PE mill are 350mm and 800mm respectively, and the PE mill belongs to the series of millstone-type mills. It is widely used in impact-resistant and fragile materials with moderate hardness, such as PE, PVC, PP, ABS, PA, EVA, PET, PS, PPS, EPS, PC, foam and cow leather.

结构特点：

Structural feature:

1、新型刀具结构，在高速旋转的动刀离心力作用下物料之间强烈碰撞与定刀槽板剪切式粉碎。

1. The new cutter structure, strong collision between materials and shear crushing of the stationary blade plate in terms of the high-speed centrifugal force of the rotating blade.

2、采用风冷与水冷相结合，有效的控制了物料粉碎的温度，解决了热敏性塑料研磨变性熔融烧焦等问题。

2. The use of air-cooled and water-cooled combination has effectively controlled the temperature for crushing materials and solved the problem of degeneration, melting and charring of heat-sensitive plastics after grinding and other problems.

3、主机磨腔可开，便于刀具的检修与更换。

3. The grinding chamber of the machine can be opened, so that the cutter can be easily repaired and replaced.

4、配备有旋振筛分设备，使磨粉颗粒达不到要求的物料重新回到磨粉机进行再次磨粉。

4. It is equipped with the vibration screening equipment, so that materials whose powder particles cannot meet the requirements shall be returned to the mill for re-milling.

5、配备有负压上料及除尘装置，在提高物料出料速度的同时避免了以前正压出料的风机叶轮磨损情况发生，磨粉过程中的灰尘也得到了有效的回收。

5. It is equipped with negative pressure feeding and dust removal devices, while improving the discharge speed of materials, avoid the occurrence of worn fan impellers due to the previous positive pressure discharge in the past, and dust in the process of milling has also been effectively recovered.

6、电器控制部分采用国内知名品牌，主机部分采用星三角启动方式，降低了启动电流的同时也增加了电机使用寿命。

6. The electrical control part uses the domestic well-known brand, and the host part uses the star-delta starting mode, reducing the start-up current and increasing the service life of the motor.